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Informace obecního úřadu 

 
Rok utekl jako voda v naší Orlici a prožili jsme čas adventu, tedy dobu, která by 

pro nás měla být obdobím zklidnění, pohody, rozjímání a dobročinnosti. Věřím, 

že se Vám dostalo v období Vánoc o trochu více klidu, pohody a hlavně času, 

který jste mohli strávit se svými blízkými. 

Rozsvícení vánočního stromku proběhlo tradičně s osobním setkáním, před první 

adventní nedělí, v sobotu 30.11.2024. O průvodní slova se již tradičně postarala 

paní Naďa Křenová. Zazněly i koledy v podání žáků základní školy v Bohousové 

pod vedením Mirky Dvořákové. Lady Club zařídil občerstvení jak vánočním 

cukrovím, tak i vánočním punčem. O hudební doprovod se nám již tradičně 

postarala paní Halbrštátová ze Slatiny nad Zdobnicí. Na vánoční besídce nám děti 

ze základní školy Bohousová zahrály krásnou pohádku o štěstí, s vypečenou 

pohádkou vystoupily také děti z mateřské školky Záchlumí a nakonec vystoupily 

děti cvičící aerobic. Do třetice jsme se sešli na živém betlému nad Fontánou, který 

pro nás již podruhé připravil spolek Maminec. Zde bych chtěl poděkovat všem, 

kteří se podíleli na přípravách těchto akcí. 

Dále mi dovolte rekapitulovat poplatky, které se v obci platí. Místní poplatek za 

obecní systém odpadového hospodářství je stanoven na 800,- Kč na osobu 

s trvalým pobytem v obci a také na chatu či chalupu, která se nachází v katastru 

obce. Splatnost poplatku je do 31.3.2025 pro trvale žijící občany a do 31.7.2025 

pro chataře a chalupáře. Pokyny, jak poplatek uhradit (i přes účet), jsou na 

internetových stránkách obce www.obeczachlumi.cz v sekci „O obci“ oddíl 

„Odpady“. Termín svozu komunálního odpadu zůstává stejný, tj. každý lichý 

čtvrtek. Plast a sklo se vyváží jednou za dva týdny v pondělí, lichý týden, papír se 

vyváží jednou za měsíc, lichý týden. Všem, kteří poctivě třídí odpad, jménem 

obce děkuji. Místní poplatek ze psů za kalendářní rok činí za prvního psa 100,- 

Kč, za druhého a každého dalšího psa téhož držitele 300,- Kč. Poplatek je splatný 

nejpozději do 31. března příslušného kalendářního roku.   

Dle plánu financování obnovy vodohospodářské infrastruktury - voda, čov a 

kanalizace na období 2019 – 2028 se od 1.1.2025 zdraží stočné o 1,- Kč na 26,- 

Kč/m3. Cena vodného je stále 22,40 Kč s DPH. Čtvrtletní platby vodného už 

probíhají z větší části bezhotovostním převodem na základě faktur, které obec 

rozesílá mailem, případně je máte vhozené do schránek. Proto prosím vždy po 

ukončení čtvrtletí kontrolujte doručenou poštu v mailu případně ve schránce a 

pokud fakturu neobdržíte, kontaktujte obecní úřad. Zaplatit můžete samozřejmě i 

v hotovosti na obecním úřadu. 

Přeji Vám do nového roku hodně zdraví a splněných přání, úspěchy v osobním i 

pracovním životě a vykročme s optimismem do roku 2025. 

Ať nám naše zvoničky zvoní na lepší časy! 

Jménem svým i zastupitelstva obce Záchlumí           
Miroslav Falta, starosta 

 

http://www.obeczachlumi.cz/
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Společenská kronika 

 
V období od 1. 7. 2024 do 31. 12. 2024 oslavili životní jubileum tito naši občané. 

 

87 let Gvoždiaková Anna  Bohousová 

70 let Prausová Hana   Bohousová  

80 let Hošková Jana   Litice nad Orlicí  

87 let Křenová Marie   Záchlumí  

65 let Fridrichová Ivana   Záchlumí  

70 let Krčmář Vlastimil   Záchlumí  

83 let Hynková Marie   Záchlumí  

83 let Matyáš Jiří    Bohousová  

89 let Hynková Marie   Záchlumí  

70 let Vávrová Vladimíra  Záchlumí  

75 let Luňáčková Kamila  Záchlumí  

65 let Beranová Ludmila   Záchlumí  

90 let Hanák Jaroslav   Záchlumí  

83 let Dostálová Zdenka   Bohousová 

65 let Neterdová Lenka   Bohousová 

70 let Kohout Josef   Bohousová 

65 let Buben Libor   Bohousová 

81 let Kinclová Jarmila   Litice nad Orlicí  

87 let Žabokrtský Jaroslav  Litice nad Orlicí 

80 let Kameník Josef   Záchlumí 

88 let Divíšková Alena   Záchlumí  

65 let Vondrová Jindřiška  Záchlumí 

70 let Krahulec Josef   Záchlumí  

93 let Krčmářová Drahomíra  Záchlumí  

81 let Vohník Karel   Litice nad Orlicí  

70 let Hemerková Jana   Litice nad Orlicí 

75 let Viková Milena   Litice nad Orlicí   

90 let Kulhavá Jarmila   Záchlumí  

93 let Krčmářová Pavlína  Záchlumí  

70 let Valachová Věra   Bohousová 

70 let Vokounová Evženie  Záchlumí 

 

Všem oslavencům, i ostatním občanům, kteří v tomto období oslavili nebo ještě 

oslaví významné životní jubileum, přejeme do dalších let pevné zdraví, životní 

optimismus a jenom pohodové dny. 

       

Renata Kašová, předseda kulturní komise 
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Kronika obce Záchlumí 

 

Rok 1946 

Toho roku byla zima velmi proměnlivá. V prosinci mrzlo. V lednu napadlo hojně 

sněhu. Zvláště na horách, kde místy byla mnohametrová vrstva sněhu. Počátkem 

února nastalo oteplení a náhlé jižní větry uspíšily takové tání na horách, že se řeky 

rozvodnily, že mohl z mostu vodu konví nabírati. U Krahulců čp. 20 u Litic v noci 

stoupla tak voda, že museli vyváděti dobytek z chléva. Voda vytékala okny a sami 

se rychle stěhovali na kopec. V Záchlumí bylo hodně cest a zahrad zaplaveno. 

Přesto se již 16. března selo. V dubnu však napadlo mnoho sněhu, který zůstal 

téměř tři týdny.  

Týž rok byly znárodněny lomy Litice. Po odjezdu řídícího učitele Friedla 

nastupuje jako řídící učitel F. Hubálek, za kterého, aby se dostal do Záchlumí, 

bylo několik občanů orodovati na ministerstvu školství. V tu dobu byla v obci 

dvoutřídní škola a děti z dolní části obce půjčovány do Bohousové, kde pro malý 

počet dětí hrozilo uzavření školy. 

 

Rok 1947 

Založeno v Záchlumí Kino a první představení hráno 7. února. Přes nepřízeň 

národního výboru i s předsedou, kteří vůbec nepřáli založení, vše koupeno na dluh 

a bylo trnem v oku i místnímu ochotnickému spolku. O zařízení zasloužil se 

zejména Josef Durchánek se mnou (Karel Čižinský – kronikář, tatínek Marie 

Brklové čp. 62, narozen v roce 1905, zemřel v roce 1970, 23 roků vedl kroniku 

Záchlumí od roku 1945 do roku 1967) a mockrát za tou věcí byli jsme v Praze, 

kde nám velmi pomáhal pan Marvan, který každoročně trávil prázdniny u Bečků 

čp. 30. Mocného rivala ve zřízení měli jsme v Rybné nad Zdobnicí, kde rovněž 

chtěli kino zříditi, ale nakonec první začali jsme my. Výstavba se udělala zdarma 

a návštěvy byly, že mnohdy ani sedadla nestačila. 

Z chléva Veverky Josefa čp. 10 zřízena družstevní prádelna. Zařízení jsme 

zaplatili ze subvence (poskytnutí peněžních prostředků, účel použití je přesně 

určen), 20 tisíc jsme dostali od ministerstva zemědělství. Hlavní zásluhu o zřízení 

prádelny měl Aug. Novák čp. 33. 

Pořízen nátěr školy v ceně 13 tisíc korun a místním svazem mládeže opravena 

zvonička. Obcí koupen nový zvonek a slavnostně vysvěcen. Starý byl za okupace 

německými úřady odebrán. Po vsích ještě zůstávají zbytky německých 

příslušníků, zvláště ženy se stahují do sběrných táborů. V tu dobu začínají na 

vsích stranické třenice a strana KSČ silně podporuje třídní boj na vesnici. 

 

Rok 1948 

Zima toho roku byla mírná. Velké deště v lednu s průtržemi mračen. Voda 

nadělala mnoho škod na polích a cestách. 

V únoru byl úplně znárodněn průmysl, lid převzal vedení podniků do svých rukou 

a prezident Beneš byl nucen schváliti a podepsati ústavu na nátlak lidu vedeného 
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Gottvaldem. V březnu zemřel Jan Masaryk, bývalý ministr zahraničí. Ruší se 

soukromé živnosti a strana nabývá silných pozic ve státě. 6. září zemřel prezident 

Beneš. Nebylo žádoucno pořádati pietní slavnosti. Přesto místní občané 

uspořádali vzpomínkový večer v hostinci u Fontány, kde oceněny byly jeho 

zásluhy. Místní kino hraje pravidelně v sobotu a v neděli večer, ale návštěvy jsou 

slabší, protože filmy počínají dostávati politický nátěr. Bývalý majitel lesů a 

velkostatku v Žamberku baron Parish odešel do Anglie na své statky a zde 

zanechal jen starou matku, které město Žamberk nechalo 3 místnosti v přízemí 

zámku a ostatní propadlo státu. V té době se začínají tvořiti státní statky ze 

zlikvidovaných panství. 

 

Rok 1949 

 

Skončena stavba silnice pod Nápředím pro nedostatek finančních prostředků. Fa 

Havlíček zlikvidována, majetek bez náhrady přejímají komunální podniky. 

Majiteli s bídou ponechán jen byt, všecko zařízení jako koleje, vozíky a nářadí 

odvezeno a stavba silnice v polovici na mrtvém bodě. Vzhledem k tomu, že do 

činnosti spolku počíná zasahovati okres a požaduje sloučení se vším majetkem 

s některou masovou organizací jsou ochotníci roztrpčeni a tím i chuť k práci 

ustává. 

 

Z kroniky obce Záchlumí vypsala Miroslava Dvořáková 

________________________________________________________________ 

 

Živý Betlém 

V "mamincovských rodinách" letos začala ta pravá vánoční atmosféra až 22.12., 

protože se do té doby chystal betlém, ale posunutí domácích prací stálo za to. 

Počasí nám přálo a Živý betlém 21.prosince se vydařil. 

Tentokrát se celá akce odehrála na hasičské chatě nad Fontánou, kde se celý areál 

proměnil v tradiční jarmark s vánoční výzdobou. Samozřejmě nechyběl chlév pro 

svatou rodinu, kterou letos ztvárnila rodina Dostálových. Děkujeme Evě, 

Lukášovi a malé Karolínce. 

Děti si vyzkoušely vánoční zvyky, shlédly práci kováře a dokonce jsme si všichni 

mohli vyzkoušet, jaké je to mít svatozář díky andělům na chůdách v podání 

kolínské společnosti Poprávu, která se postarala i o další zábavu při sehrání 

příběhu o Ježíškově narození. 

Děkujeme obci Záchlumí za finanční příspěvek na divadelní přestavení. Vedle 

finanční podpory je ale pro nás také velmi důležitá i ochota, vstřícné slovo a snaha 

domluvit se, která naštěstí při přípravách Betlému nechyběla díky jiným 

zúčastněným lidem z naší vesnice. 
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Velmi si vážíme milé spolupráce a pomoci manželů Vajrauchových, kteří nás od 

samého začátku podporovali, připojili den otevřených dveří v mýdlárně Tvoříme 

celek a přinesli super nápady k vylepšení akce. Dále patří velký DÍK Davidovi 

Lóžimu a Lukáši Dostálovi za velkou a ochotnou pomoc od samého rána až do 

konce akce- jednalo se o přípravy světel, elektřiny, ozvučení a všech dalších 

technických nutností, bez kterých by akce v žádném případě nešla zrealizovat. 

Děkujeme paní Aleně Valachové za výborný čaj pro děti, který nám připravuje na 

každou akci, kterou pořádáme.  

Děkujeme záchlumským hasičům za vstřícnou spolupráci a také hasičům 

bohousovským za ochotu kdykoli pomoci, Luďku Andršovi za sestavení 

kontrukce na Živý betlém a mladým hasičkám Emče a Nelče za pomoc s prodejem 

občerstvení. 

Komu také nemůžeme zapomenout poděkovat je paní Doudová a pan Prokopec, 

kteří nás již tradičně podporují v podobě krásné hry na housle a kytaru u betlému 

a také jsou zde naši "nejmilejší" manželé a děti a jejich trpělivost a pomoc při 

přípravách i úklidu.  

      Na závěr bychom chtěly poděkovat Vám všem, kteří jste přišli, protože je 

skvělé užít si pospolitost místních lidí a nasát vánoční atmosféru společně. 

Výsledek a Vaše milá slova nám dávají sílu pokračovat, vylepšovat a plánovat 

další akce. 

        Nutno dodat, že při odjezdu divadelníků i stánkařů, kteří nebyli místní, jsme 

často slýchaly velkou chválu nejen na akci, kterou prý s tak velkým duchem 

Vánoc nezažili, ale také na velmi milé lidi z naší vesnice a okolí, a tak Vám všem 

přejeme do nového roku 2025 i nadále lidskost, vzájemnou toleranci, hodně 

zdraví, štěstí, lásky a radosti ze života. 

                                                                                       spolek Maminec 
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Co se událo v mateřské škole? 

 

Po delší době jsme zařadili tvoření z dýní, což je akce rodičů s dětmi. 

24.října od 16 hodin se do školky kulily dýně všech druhů a velikostí. Maminky i 

tatínkové popustily uzdu své fantazii, pod rukama se jim rodily originální výtvory. 

Děti se zájmem pomáhaly a v 18 hodin už všechny dýně svítily. 

Ještě v hojnějším počtu jsme se sešli 31.října na zahradě MŠ. Celý prostor 

rozzářila světýlka lampiónů, po setmění nás přivítal malý skřítek Podzimníček. 

Požádal děti, aby mu pomohly s přípravou na zimní spánek. Úkoly měl připravené 

pro děti i dospělé. Trasu letos zvolil jinou ale se stejným cílem ve skalce u 

Hanáků. Tam se náš Podzimníček přidal ke svým skalním kamarádům a společně 

si vyslechli uspávánku. Děti pak dostaly odměnu. 

 

   Co to do mé střechy buší? 

   Natahuje skřítek uši. 

   Bum a bum a ťuky ťuky, 

   co je to za divné zvuky? 

   Z okna kouká Medovníček, 

   potom běží pro košíček. 

   Obává se ostudy, 

   že nepoznal žaludy! 

 

20.listopadu jsme se pomalu začali ladit na vánoční notu divadelním 

představením v Žamberku s názvem Vánoční čas, kterým nás provedli oblíbení 

chlupáčci Jů a Helé. Stihli jsme i krátkou návštěvu dětského hřiště Džungle 

v Konzumu. 

 Od té doby jsme se pustili do nácviku vánoční besídky. Učíme se básničky, 

vyrábíme rekvizity, tancujeme. 

Dvě příjemná dopoledne u nás strávila paní Eva Musilová s dětmi při výrobě 

keramických svícnů. Ty si naši šikulové odnesli domů už na začátku adventu, aby 

mohli odpočítávat týdny do nadílky. 

1.prosince pět zástupců z našich dětí pod vedením paní Víšové přivítalo 

básničkami nové občánky našich obcí. 

4.prosince jste mohli před školkou zahlédnout malé čertíky, Mikuláše a 

anděly, jak se ráno schází na čertovský rej. Maminky si, jako vždy, daly s kostýmy 

práci a všem to moc slušelo. Děti soutěžily, tancovaly a trochu si zařádily. O den 

později k nám zavítala družina skutečného Mikuláše s andělem i čertem. Ten 

odcházel smutný, že si do pekla nikoho nemohl vzít. Děti se ke svým malým 

prohřeškům samy přiznaly a nápravu slíbily. 

Naše poctivá příprava na vánoční besídku vyvrcholila ve středu 11.prosince 

ve Fontáně. Děti se opravdu moc těšily a roli pekařů cukroví si užívaly. Nás 

potěšila vaše hojná účast a podpora. Děkujeme. Velmi se nám líbila i další 

vystoupení, máme ve svém okolí opravdu šikovné děti. 
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Následující den jsme děti za jejich snahu a výkon odměnili výletem do 

SKIPI v Letohradě, kde to děti milují. 

A že jsme byli hodní, Ježíšek k nám do školky zavítal již 16.prosince, 

abychom si nadílku do prázdnin dostatečně užili. Dál si tedy hrajeme s novými 

hračkami, zpíváme koledy a připomínáme si vánoční zvyky. Sněhová nadílka je 

v nedohlednu, a tak místo vycházky po rozkopaném a zabláceném Záchlumí  si 

raději jednou vyjedeme vlakem do Kostelce nad Orlicí, kde na zámku probíhá 

krásná výstava vánočních dekorací. Kdo ví, třeba se děti inspirují a pomohou i 

doma vytvořit hostinu jako na zámku. 

 

Vám přejeme do nového roku 2025 hodně zdraví a to, co zaznělo na 

besídce. 

 

Ježíšku, prosím tě, přečti si mé psaní, 

je krátké, mám k tobě jenom jedno přání. 

Ať jsou všichni v novén roce 

takoví jak na Vánoce. 

Ať jsou milí, míň se mračí,  

děkuji ti, to mi stačí. 

 

Za celý kolektiv MŠ  

Marie Foglová a  

Zuzana Kočajdová 
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Mladí hasiči Bohousová – požární sport  

 

Sezónu máme za sebou. Letošní prázdniny jsme zahájili Letním táborem na 

loukách u řeky Divoká Orlice. Letos nám pršelo o trochu více než minulý rok, ale 

zvládli jsme to jako vždy. Pro děti si vedoucí připravili hry, stezku odvahy, výlet 

do lanového parku na D. Moravě a tajný výlet po okolí (cca 10 km od tábora). 

Tábor se vydařil a je příjemné, když už skoro celý tábor vedou naši starší 

odchovanci, dorostenci a mají chuť pokračovat v nastavené práci.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

O prázdninách jsme neměli moc volna a chtěli jsme s dorostenci objet pár velkých 

závodů mimo náš okres. Chtěli jsme porovnat jaká je konkurence a kde máme 

zabrat na další rok, kde máme možnost nějakých sportovních úspěchů. Objeli 

jsme skoro celý český pohár na 100 m jednotlivci (Bludov, Kamenec u Poličky, 

Ostrava). Mezi staršími dorostenci je velká konkurence a výsledky nebyly takové, 

jaké by se klukům líbily. Nejlépe se vedlo mladším dorostenkám, jmenovitě 

Anežce Honskusové. Tam je škoda, že jsme s ní neobjeli více závodů, ale ona má 

ještě příští rok v této ktg.  

 

Na našeho mladšího dorostence Jirku M., čekal v srpnu jeho první mezinárodní 

závod v Chorvatsku. I když byl z české výpravy nejmladší, tak se mu na 

jednotlivých závodech dařilo, na věži skončil na čtvrtém místě a na 100 m skončil 

pátý. Ale jak mu bylo trenéry řečeno, jede na zkušenou a sbírat zkušenosti. Pro 

reprezentační trenéry bylo prvořadé, aby se noví závodníci vyrovnali se závody a 

tzv. se nerozklepali, překonali trému z velkých závodů a nepokazili si pokusy.  
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Na poslední prázdninový víkend nás čekaly závody v Ostravě a v D. Dobrouči. 

V Ostravě se konalo MČR ve výstupu na cvičnou věž a 100 m jednotlici, náš 

závodník skončil na posledním šestém místě ve své ktg., tento závod ale po 

sportovní stránce bereme pozitivně. Zaběhl si osobáček a za staršími ročníky 

skončil o několik setin. Hlavní je, že motivuje další naše sportovce k této 

královské disciplíně v požárním sportu.  

Anežka Honskusová v závodě na 100 m skončila v silné konkurenci na krásném 

4. místě, kde si také zaběhla svůj osobáček.  

 

První zářijový víkend patří vždy pož. útokům v D. Dobrouči, na tyto závody se 

vždy těšíme, sejdeme se po prázdninách a začíná nám podzimní část závodů. Je 

pěkné sledovat děti, jak už chtějí závodit a těší se. Mladší děti se dostaly do 

finálových rozstřelů, ale tam jsme zjistili, že máme slabou mašinu oproti místním, 

a tak jsme skončili hned v prvním rozstřelu. Další závody byly hned další víkend 

v Třebovicích, kde začínala nová sezóna Ligy v běhu na 60 m jednotlivců. Další 

kola se konala v Hylvátech, Lanškrouně a v Černovíře, u posledního 

jmenovaného se závod přesunul na jarní část z důvodu zářijových záplav. 

Výsledky v Lize jednotlivců jsou moc pěkné, daří se v každé ktg. Tak uvidíme 

příští rok v červnu, jak skončíme a kdo se bude radovat. Pro nás je příjemné, že 

chtějí závodit všechny naše děti a na závody jezdíme v počtech od 25 do 32 dětí. 

Jsme rádi, že k nám přichází další nové děti, rodiče nám pomáhají s přepravou a 

na závodech. 
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Letošní Liga v pož. útocích končila v Letohradě. Starší skončili hned za sebou na 

šestém a sedmém místě. V letošní sezóně se dařilo více holkám, ale pro některé 

starší kluky to byla první sezóna mezi staršími. Mladší skončili na pátém a 11. 

místě. Letošní sezónu jsme objeli se čtyřmi kompletními družstvy, nemuseli jsme 

tolik shánět děti, nahrazovat nebo půjčovat si mezi sebou. I tady patří díky 

rodičům za podporu a pomoc.  

 

Nakonec podzimu jsme jeli 12. října na MČR v běhu na 60 m jednotlivců do Ústí 

nad Labem. Z našeho sboru se kvalifikovali tři mladší kluci Šíma, Vítek a Honza. 

Pro kluky to byly poslední závody v mladší ktg. Víme, že se jim celkově daří na 

této úrovni, běžecké časy mívají kluci do 12. místa. V každé ktg. závodí 120 

závodníků. Závody se klukům vydařily, Vítek Huf obsadil krásné třetí místo na 

MČR, Honza 11. a Šíma 37. místo. Poslední dva jmenovaní byli trošku zklamaní, 

ale v takto velké konkurenci jsou to pěkná umístění.  
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Po MČR nám zbývaly už jen dva halové závody a Halové MČR v Ostravě. 

V prvním závodě se v Praze také kvalifikovaly na halové MČR s kvalifikačním 

časem Eva Hufová a Anežka Honskusová. Mladší kluci si už splnili kvalifikační 

limit v jarní části. I když v Praze náš Honza skončil na krásném šestém místě, tak 

v celkovém hodnocení spadl z druhého místa na celkové čtvrté, Vítek a Šíma si 

na závodech polepšili a dotáhli se v průběžném hodnocení do první desítky. Starší 

holky měly opět velkou konkurenci, přes 380 závodnic. Holkám se dařilo a 

posbíraly slušné body také do celkového hodnocení. Mezi mladšími dívkami se 

daří Evě Hufové, která obsadila v Praze 53. místo. Do Prahy jsme vzali na první 

velké závody další mladší kluky a holky, Vítka Popa, Ayrtona Hanáka a Emu 

Dostálovou. Tyto mladší jsme chtěli odzkoušet na velkých závodech a motivovat 

je v této sportovní činnosti. Tady na výsledcích moc nezáleželo, spíš nám šlo o 

to, aby se naučili vyrovnat s nervozitou a trémou. Podařilo se, závody jim dopadly 

dobře, a my bychom s nimi chtěli v příštím roce objet více takových závodů.  

 

Na poslední závody do Ostravy jsme jeli v menších počtech, víkend byl náročný, 

každý den dva velké závody, a ještě k tomu finálové rozstřely. Starším holkám se 

dařilo, Anežka skončila na krásném 52. místě, Nela na 112. a Martina na 130. 

místě. V celkovém hodnocení se nejlépe umístila Anežka H. na 50. místě, ostatní 

holky měly také moc krásná umístění a patří jim všem velká gratulace za super 

výkony. Anežka postoupila na Halové MČR, které bylo v odpoledních hodinách. 

Tam postupuje jen 60 závodnic. Anežka nakonec skončila na 39. místě s časem 

12,79. Nejlepší čas byl 11,47. Tady je vidět, jak mají starší holky mezi sebou 

velkou konkurenci. Evička Hufová v mladší ktg. v posledním halovém kole 

skončila na pěkném 53. místě a v celkovém hodnocení se umístila na 31. místě. 

Na jejím prvním halovém MČR si zaběhla pěkný čas a umístila se na 50. místě. 

S mladšími kluky jsme už opět jeli s velkým očekáváním, jestli se nám podaří 

udržet v celkovém hodnocení v první desítce, a hlavně se chtěli kluci rozloučit 

v jejich posledním závodě v mladší ktg. nejlepšími umístěními. Nervozita a napětí 

byla znát u všech kluků, kteří byli v první desítce. V prvním kole se dařilo jen 

Šímovi, opravdu bylo znát, jak kluci chtějí, vědí, o co jim jde a že na to mají. Po 

nepovedených pokusech se šlo na druhé. Tam jsme se vybičovali, víme, že kluci 

druhé pokusy dávají, Vítkovi (6. místo) a Šímovi (13. místo) se běhy povedly a 

udrželi se v první desítce, Honzovi se pokusy nepovedly a utekla mu v celkovém 

hodnocení bedna. Vítek se dostal ještě do finálových rozstřelů. V celkovém 

hodnocení všichni tři kluci skončili v první desítce. Je to velký úspěch, dlouho 

nikdo neměl v první desítce tři zástupce ze svého sboru, v této ktg. bylo 399 

závodníků. Honza nakonec udržel v českém halovém poháru čtvrté místo, Vítek 

skončil na osmém místě a Šíma na devátém místě. Odpoledne pro kluky začínalo 

Halové MČR, trochu odpočinku od těch nervů a šlo se zase na věc. Kluky postavili 

do rozběhu vždy s těmi nejlepšími, dle časů, a tam bylo znát, jak o sobě kluci vědí, 

rozhodovalo, jak se s tím tlakem kdo srovná. První kolo se povedlo nejlépe 

Vítkovi. Šíma si zaběhl svůj nejlepší čas toho dne, ale v cíli nestihl spojit 
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proudnici. Druhé kolo se povedlo Honzovi, i když si zaběhl svůj druhý nejlepší 

čas, tak mu to stačilo na sedmé místo na Halovém MČR. Vítek skončil na desátém 

místě a Šíma na 44. místě.  

 

Naši dva závodnici z mladší ktg. si svými umístěními, 3. místo MČR a 4. místo 

na Českém halovém poháru, zajistili pozvánku na Galaodpoledne hasičského 

sportu Pardubického kraje, kde jim bylo předáno poděkování za reprezentaci 

Sdružení hasičů Pardubického kraje.   

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Letošní rok máme za sebou. Je to z pohledu nasbíraných vítězství a umístění jeden 

z nejúspěšnějších roků. Děkujeme všem dětem za krásnou reprezentaci naší obce 

a sboru. Z výsledků je zřejmé, že i na malé vesnici se dá kvalitně sportovat a děti 

to svými výkony a snahou dokazují. Je to obrovská motivace pro nás všechny. 

V dalších ročnících bychom chtěli dětem pomoci opět dosáhnout jejich 

sportovních cílů.  

Závěrem chceme poděkovat sponzorům a obci za finanční podporu pro děti. 

Velké poděkování našim hasičům a novým vedoucím za pomoc a aktivity spojené 

s tréninky a soutěžemi. Rodičům děkujeme za pomoc při dopravě na závody a 

také trpělivost a obětavost se všemi našimi akcemi. Věříme, že radost a 

spokojenost našich dětí za to stojí. 
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